
 

. ПРОТОКОЛ № 69 

Засідання бюджетної комісії Дрогобицької міської ради 

 

від 01.10.2018 року 

 

Присутні: 

Р.Курчик – голова комісії.  

В.Тюска – член комісії  

Т.Городиський – секретар комісії. 

М.Шеремета – член комісії.  

ТДемко – член комісії. 

 

Запрошені:  

О.Савран – начальник фінансового управління. 

П.Сушко – начальник відділу освіти. 

О.Шевчук – президент спілки інвалідного спорту Дрогобиччини. 

О.Дукас – радник міського голови з гуманітарних питань. 

М.Оршанська – начальник відділу бухгалтерського обліку та звітності 

виконавчого комітету Дрогобицької міської ради. 

Представники голів ініціативної групи СШ №14 м. Дрогобича та СШ №18 м. 

Стебника 

М.Кішко – депутат Стебницької міської ради. 

В.Шкондяк -  голова правління ГО "Мрія" 

М.Городинський – член постійної комісії ради з питань освіти, культури, 

молодіжної політики, сім’ї, спорту, туризму, інформації, охорони здоров’я,  

праці та соціального захисту населення.  

 

Відсутні:  

О.Жуковська – заступник голови комісії.  

О.Скірко – член комісії.  

Б.Пристай – член комісії. 



 

. Порядок денний: 

1. Розгляд проекту рішення «Про затвердження Порядку надходження, 

розподілу та перерахування коштів, отриманих від оренди комунального 

майна, орендодавцем якого виступає виконавчий комітет Дрогобицької 

міської ради». 

Доповідач – начальник відділу бухгалтерського обліку та звітності – 

М.Оршанська. 

2. Розгляд листа спілки інвалідного спорту Дрогобиччини щодо 

передачі в безоплатне користування татамі з балансу відділу освіти. 

Доповідач – президент спілки інвалідного спорту Дрогобиччини – 

О.Шевчук. 

3. Розгляд проекту рішення «Про внесення змін до міського бюджету м. 

Дрогобича на 2018 рік». 

Доповідач – начальник фінансового управління – О.Савран. 

4. Розгляд проекту рішення «Про затвердження Програми покращення 

якості надання адміністративних послуг в м. Дрогобич, Львівської області на 

2018 рік». 

Доповідач – головний спеціаліст з питань мобілізаційної, оборонної, 

режимно-секретної роботи та взаємодії з правоохоронними органами – 

Я.Янушевич. 

5. Розгляд проекту рішення «Про внесення змін до Положення про 

громадський бюджет м. Дрогобича, затвердженого рішенням сесії 

Дрогобицької міської ради № 901 від 20.10.2017 року». 

6. Розгляд проекту рішення «Про затвердження пріоритетних напрямків 

проектів, реалізація яких відбуватиметься за рахунок коштів громадського 

бюджету (бюджету участі) у 2019 році». 

7.  Розгляд проекту рішення «Про затвердження Положення про конкурс 

соціально-культурних проектів громадських організацій та громадських спілок 

у м. Дрогобичі». 

Доповідач – радник міського голови з гуманітарних питань – О.Дукас. 

8. Розгляд листів відділу освіти про виділення коштів щодо належної 



 

. підготовки навчальних закладів до роботи в осінньо-зимовий період.     

Доповідач – начальник відділу освіти – П.Сушко. 

9.  Розгляд звернення ГО "Мрія"  щодо заключення мирової угоди та 

розтермінування боргу.  

Доповідач –  голова правління ГО "Мрія" -  В.Шкондяк. 

 

СЛУХАЛИ: Р.Курчика, який запропонував затвердити порядок 

денний. 

ВИРІШИЛИ: Затвердити порядок денний із доповненнями. 

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 5; «проти» -0; «утримались» - 0. 

 

1. Розгляд проекту рішення «Про затвердження Порядку надходження, 

розподілу та перерахування коштів, отриманих від оренди комунального 

майна, орендодавцем якого виступає виконавчий комітет Дрогобицької 

міської ради». 

СЛУХАЛИ: Начальника відділу бухгалтерського обліку та звітності – 

М.Оршанську, яка ознайомила з даним проектом рішення. Наголосила на 

тому, що відповідно до листа Дрогобицького управління Державної 

казначейської служби України Львівської області від 21.09.2018 № 1393/04-08 

«Щодо розподілу коштів на рахунках за балансовим 3422» є зміни 

надходження від оренди комунального майна. Підкреслила, що грошові кошти 

від орендної плати у розмірі 20% зараховується на електронний ПДВ – 

рахунок для подальшого розрахунку з державним бюджетом відповідно до 

задекларованих в податкових деклараціях результатів оподаткування та 80% 

до загального фонду міського бюджету. 

ВИРІШИЛИ: Підтримати даний проект рішення та подати на розгляд 

сесії. 

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 5; «проти» - 0; «утримались» - 0. 



 

. 2. Розгляд листа спілки інвалідного спорту Дрогобиччини щодо 

передачі в безоплатне користування татамі з балансу відділу освіти. 

СЛУХАЛИ: Президента спілки інвалідного спорту Дрогобиччини – 

О.Шевчука, який звернувся з проханням передати спортивний інвентар з 

балансу відділу освіти на баланс спілки.  

СЛУХАЛИ: Начальника відділу освіти – П.Сушка, який наголосив, що 

Дрогобицькою міською радою прийнято рішення  №1313 від 23.08.2018 «Про 

затвердження Методики розрахунку орендної плати за користування майном 

комунальної власності території громади м.Дрогобича», згідно якої 

передбачена оренда різних видів майна. Підкреслив, що даний інвентар 

придбаний для ДЮСШ і є на його балансі. За даною Методикою не 

передбачений пункт щодо передачі спортивного обладнання в користування. 

ВИРІШИЛИ: Звернутися з даним питання на засідання профільної 

комісії  ради з питань оренди, приватизації, комунального майна, 

промисловості, торгівлі, громадського харчування, побутового 

обслуговування, малого та середнього бізнесу. 

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 5; «проти» - 0; «утримались» - 0.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                              

3. Розгляд проекту рішення «Про внесення змін до міського бюджету м. 

Дрогобича на 2018 рік». 

СЛУХАЛИ: Начальника фінансового управління – О.Савран, яка 

коротко ознайомила з проектом рішення. Представила перелік об’єктів, які 

будуть фінансуватися за рахунок коштів бюджету розвитку (додаток №4). 

ВИРІШИЛИ: Підтримати даний проект рішення та подати на розгляд 

сесії. 

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 5; «проти» - 0; «утримались» - 0.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                              

4. Розгляд проекту рішення «Про затвердження Програми покращення 

якості надання адміністративних послуг в м. Дрогобич, Львівської області на 

2018 рік». 



 

. СЛУХАЛИ:  Головного спеціаліста з питань мобілізаційної, оборонної, 

режимно-секретної роботи та взаємодії з правоохоронними органами – 

Я.Янушевича, який наголосив, що у 2017 році спостерігалася тенденція до 

значного росту реєстраційних операцій з транспортними засобами, за 2-ге 

півріччя 2017 року проведено 3148 реєстраційно-екзаменаційних операцій та 

прийнято 7235 людино-іспитів. Кошти потрібні на капітальний ремонт 

приміщення та збільшення площі майданчика з огляду транспортних засобів, 

що потребує значних фінансових затрат. Дане приміщення збудоване ще в 

1978 році, площа 696,2 кв.м., що недостатньо для якісного обслуговування 

громадян на сьогодні. Необхідна сума видатків на фінансування у 2018 році на 

дану Програму 495,6 тис.грн.  

ВИРІШИЛИ: Підтримати даний проект рішення та подати на розгляд 

сесії. 

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 5; «проти» - 0; «утримались» - 0.     

5. Розгляд проекту рішення «Про внесення змін до Положення про 

громадський бюджет м. Дрогобича, затвердженого рішенням сесії 

Дрогобицької міської ради № 901 від 20.10.2017 року». 

СЛУХАЛИ:  Радника міського голови з гуманітарних питань – 

О.Дукаса, який ознайомив з проектом рішення. 

ВИРІШИЛИ: Підтримати даний проект рішення та подати на розгляд 

сесії. 

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 5; «проти» - 0; «утримались» - 0.     

6. Розгляд проекту рішення «Про затвердження пріоритетних напрямків 

проектів, реалізація яких відбуватиметься за рахунок коштів громадського 

бюджету (бюджету участі) у 2019 році». 

СЛУХАЛИ:  Радника міського голови з гуманітарних питань – 

О.Дукаса, який ознайомив з даним проектом рішення. Звернувся з проханням 

забезпечення фінансування громадського бюджету за рахунок коштів міського 



 

. бюджету м. Дрогобича в межах коштів, затверджених на фінансування 

громадського бюджету на  2019 рік. 

ВИРІШИЛИ: Підтримати даний проект рішення.   

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 5; «проти» - 0; «утримались» - 0. 

7. Розгляд проекту рішення «Про затвердження Положення про конкурс 

соціально-культурних проектів громадських організацій та громадських 

спілок у м. Дрогобичі». 

СЛУХАЛИ:  Радника міського голови з гуманітарних питань – 

О.Дукаса, який ознайомив з проектом рішення. Відповідно до проекту 

рішення «Про затвердження Положення про конкурс соціально-культурних 

проектів громадських організацій та громадських спілок у м. Дрогобичі» 

наголосив, що даний проект рішення розроблений з метою створення 

сприятливих передумов для розвитку громадських організацій, громадських 

спілок, надання їм практичної, медичної та матеріально-фінансової підтримки 

для втілення розроблених проектів на виконання суспільних завдань 

«Стратегічного плану економічного розвитку м. Дрогобича до 2020 року. 

Т.Демко зауважив, що на даний час у м. Дрогобичі багато таких 

проблем, як: розбиті дороги, не утеплені приміщення дитячих садочків та 

шкіл, не відремонтовані покрівлі, на які також першочергово потрібні 

виділення коштів, щоб мешканці м. Дрогобича почували себе захищеними.                                                

Надав пропозицію проголосувати за дану програму, а що стосується 

фінансової сторони, то залишити на доопрацювання.  

ВИРІШИЛИ: Підтримати пропозицію Т.Демка.  

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 5; «проти» - 0; «утримались» - 0. 

8. Розгляд листів відділу освіти про виділення коштів щодо належної 

підготовки навчальних закладів до роботи в осінньо-зимовий період.     

СЛУХАЛИ:  Начальника відділу освіти – П.Сушка, який звернувся з 



 

. проханням виділення коштів для підготовки на навчальні заклади. Підкреслив, 

що на даний час нагальна потреба постає перед внутрішніми роботами в 

ексклюзивно-ресурсному центрі. 

 Начальник фінансового управління – О.Савран, яка наголосила, що не в 

курсі цього питання, додала, що з метою удосконалення процедури прийняття 

бюджету і контролю за його виконанням, враховуючи пропозиції постійної 

комісії ради з питань бюджету, планування фінансів, цінової політики та 

інвестицій було розроблено Регламент, згідно якого усі зміни погоджуються 

з фінансовим управлінням Дрогобицької міської ради. 

                В.Тюска – член комісії доповнив, що катастрофічно бракує коштів і 

на СШ № 18 м. Стебника. Покрівля даху потребує у даній школі капітального 

ремонту. Після танення снігу, вода протікає на паркет, електричний щиток, 

який, в свою чергу, може привести до замкнення електроенергії. 

    Т. Демко - член комісії підтримав В.Тюску і наголосив, що проблеми 

є не тільки у СШ №18 м. Стебника, а й у СШ №14 та дитячій установі № 13 

м. Дрогобича. Надав пропозицію при перевиконанні бюджету виділити 

кошти на освітні заклади в такій послідовності: СШ №14 м. Дрогобича, СШ 

№18 м. Стебник; дошкільний заклад № 13 м. Дрогобич та ексклюзивно-

ресурсний центр, оскільки внутрішні роботи можуть виконуватися і в 

непогоду.  

ВИРІШИЛИ: Підтримати пропозицію Т.Демка.  

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 5; «проти» - 0; «утримались» - 0. 

9.  Розгляд звернення ГО "Мрія"  щодо заключення мирової угоди та 

розтермінування боргу.   

 СЛУХАЛИ: Голову правління ГО "Мрія" В.Шкондяк, який пред’явив 

наказ господарського суду Львівської області від 21.01.2018року № 048058у 

справі № 914/1740/17 про стягнення з громадської організації «Мрія» в 



 

. користь Дрогобицької міської ради 801899,08 грн. збитків та 13615,18 грн. 

судового збору.  

Звернувся з проханням до голови комісії щодо заключення мирової 

угоди між Дрогобицькою міською радою та ГО "Мрія" та розтермінування 

боргу, який рахується за даним підприємством за несвоєчасну сплату оренди 

земельної ділянки, яка знаходиться за адресою: м. Дрогобич, вул. 

Коновальця.    

ВИРІШИЛИ: Запропонувати голові правління та представникам ГО 

"Мрія" звернутись до заступника міського голови з питань діяльності 

виконавчих органів, керуючого справами виконкому В.Коцюби, для  

удосконалення і грамотного складання мирової угоди.  

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 5; «проти» - 0; «утримались» - 0. 

Голова комісії                                                                               Р.Курчик 

Секретар комісії                                                                          Т.Городиський 


